



Dato/Tid/Sted:	25.06.19 / kl. 19.30 / Sergiu
Mødetype:	Bestyrelsesmøde i grundejerforening
Deltagere:	Mads, Sergiu, Mikkel R & Søren(ref.) - Afbud: Mikkel H

## Dagsorden:

1. Godkendelse af referat fra forrige møde
  - Referatet er godkendt uden yderligere kommentarer
2. Henvendelser fra medlemmer (Alle)
  - Ikke noget utraditionelt
  - Plakat vedrørende indbrud fra Klaus Bendixen - Uploades på hjemmesiden
3. Opdatering af medlemsliste – (Mikkel H.)
  - 2 nye medlemmer - Den ene har ikke registreret sig.
  - Medlemslisten er opdateret
  - Mikkel og Mikkel skal mødes med depotbestyrerne, når det kan lade sig gøre.
4. Status økonomi – indeværende og kommende disponeringer (Mikkel R)
  - Regning på ca. 240 kr. til Søren for kopier til ejendomsmæglere
  - Mikkel har fået besked fra Nordea om, at han er blevet godkendt - Han har dog stadig ikke adgang. Han rykker for det.
  - Der er overført 750 kr. til depotbestyrerne
  - Da Uwe stopper pga. flytning bliver han honoreret for den del af året, som han har varetaget funktionen
5. Status på nuværende opgaver
  - a. Hjemmeside – (Mads)
    - i. Mads mangler at få overført og informeret Sergiu opgaverne vedr. at drifte hjemmesiden. Prøver at få det gjort før ferien.
    - ii. Mailadresse forslag fra alle andre end Sergiu mangler fortsat?
  - Sergiu og Mads mødes snarest. Sergiu har overtaget administratorrollen på Facebook, og han har oprettet en gruppe.
  - Alle medlemmerne af grundejerforeningen bør ideelt set inviteres til gruppen. Endvidere skal det gøres klart, at kommunikationen med bestyrelsen ikke foregår via Facebookgruppen.
  - Søren og Mikkel R anvender deres eksisterende mailadresser ift. hjemmesiden
  - b. Materialeudlån, opdatering, booking (Mikkel/Mikkel)
    - i. Status på depotbestyrermøde, og emner relateret til mødet?
      - Der skal tjekkes op på traileren med bremseproblemer. Mikkel H tjekker op på dette.
      - Der er depotoverdragelse fra Uwe til september. Der er enighed om, at det kunne være spændende at præsentere en digital løsning på materialebooking på et forstående depotbestyrermøde.
  - c. Ejendomsmægler/Ambassadør (Søren/Alle)
    - i. Status på ambassadører og ejendomsmæglere
      - Henvendelse fra EDC angående samarbejde. Det er vigtigt med åbenhed og gennemsigtighed for at værne om foreningens principper. Søren kontakter EDC.
      - Søren har igen været hos ejendomsmæglerne i området og afleveret brochuren fra grundejerforeningen.
      - Der bør ideelt set hænges flyers op på Hasle Skole, Hasle Børnehave mm.
      - Søren er i gang med at kontakte potentielle ambassadører



- d. Kloakseparering og privatisering (Alle)
  - Afventer
  
  - e. *Nyt fra fællesrådet ("Klaus", afventer)*
    - Der er to kommunale, modstridende planer omkring byggeriet om Ryhavevej
    - Hasle Fællesråd har fået ny hjemmeside, så der skal sikres, at nyhederne fra deres hjemmeside bliver transfereret til vores hjemmeside
    - Vi vil bestræbe os på at få øgede informationer om infrastrukturelle ændringer i lokalområdet ud på hjemmesiden
  
  - f. Facebook layout, indhold og vedligehold (Sergiu)
    - Se punkt 5
  
  - g. *Solbakken "kontra" Hasle fællesråd (afventer)*
  
- 6. Øvrig opgaver og forslag
  - a. Mosteriet opbevares i kirkens skur. I løbet af det næste 1/2 års tid skal der findes en alternativ opbevaring pga. indretning af toilet.
    - i. *Mikkel H kan have det i kælderen, men det er stakket frist da Mikkel fraflytter.*
  - Mikkel R kan måske opbevare udstyret, men dette tages op igen til næste møde.
  
- 7. Evt.
  - a. Næste møde?
    - Næste møde er tirsdag den 17. september kl. 19.30 hos Sergiu
    - Vejledning i belægning af trailere som Sergiu har udarbejdet skal rettes til og udleveres til depotbestyrerne. Mads konverterer tallene/justerer og sender til Sergiu.
    - Der skal orienteres om søndag den 6. oktober som mosteridag - Klaus skal spørges mht. udlån af lokalerne